
 

 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  
Mandag d. 27. marts 2023 kl. 17.30-19.30 på afd. Rønnebæk 

 

Medlemmer 

Elever: Tjalfe Noah Jønsson (Rønnebæk), Mads-Emil Hansen (Sjølund), Josefine Lerche Petersen 
(Sct. Jørgen) 
Medarbejderrepræsentanter:  

Michael Bjørn Rasmussen (Sydby), Helle Frænde (Rønnebæk), Heidi Sommerstedt (Sct. Jørgen), 

Katrine Bjerre (Sjølund) 

 

Forældrevalgte:  

Andreas Arash Pourkamali, Süleyman Yücel, Karsten Skov, Adam Henrik Barkhuus, Nikolaj Sune 

Bloch Jespersen, Lena Tina Larsen, Betina Kordoff Mikkelsen, Stine Pejstrup 

 

Ledelsen: Jørgen Rhode Wilms og Mette Hugger  

 

Fraværende: Christina Odsgaard Olsen, Inda Sanne Vullum Dalsgaard Nielsen 

 

 

Dagsorden Referat 

Sag 16 

Godkendelse af dagsorden (5 min) - AB 

a. Valg af mødeleder 

Beslutning 

Godkendt. 

Adam er valgt som mødeleder 

Sag 17 

Status på Økonomi (20 min) – MH – 4 bilag 

(Økonomibilaget eftersendes) 

a. Gennemgang af indeværende 

skoleår 

b. Forslag til nye handleplaner – en for 

hver af de tre nye skoler – skal 

besluttes politisk 

Orientering 

Vi forventer at gå ud med et merforbrug på 

omkring 4 mio. I dette merforbrug er 

budgettrækket for ejendomme samt 

udgiften til de ukrainske elever ikke med, da 

vi forventer at blive godtgjort for 

udgifterne.  

 

Udkast til handleplanerne, vi beklager at 

der står Sct. Jørgen på to af udgaverne, der 

er tre skolehandleplaner, en for Ny 

Kobberbakkeskole, en for Sct. Jørgen skole 

og en for specialskolen. Gælden til 

legepladsen er primært for den kommende 

Kobberbakkeskole, derfor er 

gældsafviklingen større for Ny 

Kobberbakkeskole.  
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Sag 18 

Timefordelingsplaner (25 min) – 3 bilag 

Der er udarbejdet udkast til tre 

timefordelingsplaner – en for hver af de nye 

skoler. 

a. Timefordelingsplan Sct. Jørgen 

b. Timefordelingsplan Ny 

Kobberbakkeskolen 

c. Timefordelingsplan Specialskolen 

Beslutning 

Timefordelingsplan Sct. Jørgen:  

Der ønskes både Tysk og Fransk som 

sprogfag.  

Timefordelingen planen for Sct. Jørgen er 

godkendt.  

 

Timefordelingsplan Ny Kobberbakkeskolen 

Fransk ønskes udfases.  

Der ønskes flere musiktimer på afd. 

Rønnebæk, og der arbejdes på løsninger for 

dette på alle afdelinger.  

Bekymring for den ene lektion ekstra til 

idræt.  

Timefordelingsplanen for Ny 

Kobberbakkeskole er godkendt.  

 

Timefordelingsplan Specialskolen:  

Timefordelingsplanen for specialskolen er 

godkendt, der tjekkes op på om der skal 

tilbydes Fransk i udskolingen.  

Sag 19 

Skolebestyrelsesvalg (35 min) – bilag 

Valgbestyrelsen orienterer om afvikling af 

valg til de tre nye skolers bestyrelser. 

Gode ideer og input til rekruttering 

modtages gerne. 

Skolebestyrelsen skal tage stilling til, om vi 

skal have forskudt valgperiode. 

Beslutning 

Der skal laves tre skolebestyrelsesvalg.  

Valgbestyrelsen består af Jørgen og Adam. 

 

Styrelsesvedtægten for folkeskoler i 

Næstved Kommune skal besluttes før vi kan 

igangsætte valget, da der er brug for at 

kende antallet af forældrevalgte 

repræsentanter.  

 

Skolebestyrelsen beslutter såfremt det 

politisk godkendes, at vi ønsker forskudt 

valgperiode.  

 

Forslag til rekruttering til 

skolebestyrelserne:  

Opmærksomhed på at man i 

skolebestyrelsen kommer man tættere på 

beslutningerne.  
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Lena har en valgplakat fra sidste valg, der 

kan bruges, som hun retter til og sender ud 

til skolebestyrelsen.  

Afholdelse af møde omkring arbejdet i 

skolebestyrelsen.  

På Rønnebæk deltager Andreas på 

forældremødet for førskolebørnene for at 

fortælle om skolebestyrelsen. Andreas 

tilbyder at gøre det samme på de andre 

matrikler (Sydby og Sjølund) 

Videoklip omkring hvad 

skolebestyrelsesarbejdet består af.  

Sag 20 

Formanden orienterer om 

pressehenvendelse (10 min) 

Orientering 

Formanden er blevet kontaktet af pressen 

et par gange. Den ene del er pga. den 

bombelignede genstand på afd. Sydby, og 

der er givet besked til pressen om, at sagen 

er overdraget til politiet. 

Den anden del er pga. valg af ny skoleleder 

på Sct. Jørgen skole, Adam har meddelt at 

skolebestyrelsen ikke har en holdning til 

dette, skolebestyrelsen er enige i at det har 

bestyrelsen ikke en holdning til, og der 

bakkes op om ansættelsesudvalgets 

beslutning.  

Sag 21 

Personalenormering til kommende skoleår 

(10 min) 

Orientering 

Personalenormeringen er gået op med de 

ansatte vi har, der skal ansættes et par 

lærer på henholdsvis Ny Kobberbakke og 

Sct. Jørgen skole.  

Sag 22 

Nyt fra afdelingerne – skal skrives i tråden 

senest 20. februar 2023 (0 min) 

 

Elever: 

Medarbejdere: 

Sct. Jørgen: 

Sydby: 

Sjølund: 

Rønnebæk: 

Nyt fra Sydby. 
Der har siden sidste møde været afholdt et 
par koncerter, hvor orkestre har været på 
besøg, med stor succes.  
I samarbejde med SFO blev der efter 
vinterferien afholdt tøndeslagning, hvor 
SFO havde sørget for pyntede tønder. 
Aktion verdensmål er løbet af stablen på 3 
årgang, hvor vi har haft et super godt 
samarbejde med Birkebjergcentret, hvor 
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Forældre: 

Rettighedsrådene: 

 

Orientering 

der er arbejdet sammen med flere 
afdelinger. 
For tiden arbejdes der i Trio på at lavet et 
fælles arrangement for almen og SFO på 
Sydby, et socialt arrangement som skal 
bringe os endnu tættere sammen, hvor det 
sociale er i fokus.  
Ukrainske børn fylder en del og til næste 
personalemøde komme Susanne Fjellerad 
og snakker med os omkring de 
problemstillinger det giver i hverdagen. 
Der er i SFO afholdt en bordtennisturnering, 
som børnene har hygget sig meget med og 
er gået vildt meget op i.  
Fremtiden bringer den nye fagfordeling, 
som starter op torsdag. 
Der er med stor spænding hos personalet, 
hvordan den kommer til at se ud også set i 
forhold til den nye skolestruktur.  
 

Nyt fra Rønnebæk SFO og Skole: 
Vi har i begge personalegrupper tale om 
hvordan vi i fællesskab kan have fokus på 
sprog /samt mails beskeder fra vores 
forælder, derfor har vi et ønske på 
Rønnebæk om et tema hvordan vi skriver 
sammen og taler sammen. 
Vores skolepædagog kører forsat med 
skilsmissegrupper og andre tiltag med stor 
succes. 
Fredag uge 11 havde vi affalds indsamling i 
forbindelse med grøn skole. 
I uge 12 har vi haft emneuge om vikinger 
både på skoledelen og SFO. 
I SFO har vi travlt med at gøre klar til at 
modtage nye førskolebørn den 11. april. 
5 klasse har vundet 2 præmier ved Lego 
space. 
Vi har et stort SFO 2 arrangement på tværs 
af Kobberbakkeskolen d.30.03.23 på 
klatrecentralen. 
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Sag 23 

Eventuelt 

Orientering 

Lejrskole vil fra kommende skoleår være af 

tre til fire dages varighed med samme beløb 

pr. elev.  

 

 

 


